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ZONDAG 17 MAART 2024 
 
Aanwezig: Peter Knuvers, Carla van Overbeek, William van den Bol, Jeroen Verdonk en Koen van 
Santvoord (namens bestuur), Maarten Hermens, Godelieve Pennings, Maartje Smeets, Maartje 
Vermeulen, Jacco Vermeulen, Imke Vos, Ank Huijgens, Frans Wentholt, Theo Wentholt, Peter van 
Peperstraten, Waldo Smeets, Geert Verdonk, Maartjen Verdonk, Hans van Rijsbergen, Mildred 
Huijgens, Emma Krielaars, Marlies van Arkel, Dianne van Strijp, Dolinda Lipman, Loes Verdonk, Paul 
van Bavel, Erwin van Gogh, Chris Vaes, Joost Verdonk, Ronald Schenk, Ursula van Leeuwen, Maartje 
van Pinxteren-Slaats. 
 
Aanvang van de ledenvergadering: 14.05 uur 

 
1. Opening en vaststelling agenda  

 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  
Er zijn geen opmerkingen t.a.v. de agenda. Deze wordt ongewijzigd vastgesteld. 
Enkele leden konden niet alle stukken openen in de mailing voorafgaande aan de ALV. De secretaris 
geeft aan dit was getest voor verzending, maar zal hier in het vervolg extra alert op zijn. 
Peter van Peperstraten geeft aan dat enkele leden niet aanwezig kunnen zijn ivm een 
winterzeilwedstrijd op de Ertveldplas. Hij verzoekt het bestuur hier voortaan rekening mee te 
houden. Dit verzoek wordt uiteraard gehonoreerd.  
 
 

2. Mededelingen vanuit het bestuur/ontvangen stukken  

 
Er zijn 9 afmeldingen binnengekomen, te weten van Leon Orbons (bestuur), Hans Pennings, Vincent 
en Ingeborg Vlasblom-Huijgens, Peer van Agt, Kelly Verdonk, Jack de Rijk, Dirma Eisenga en Elwin 
van Pinxteren. 
 
 

3. Verslag vorige algemene ledenvergadering (verslag zie ook website) 

 
De voorzitter heeft een opmerking bij het verslag. Hij wil alsnog Frans Wentholt bedanken voor zijn 
vele barwerkzaamheden in 2022. Frans krijgt een welverdiend applaus. 
Er zijn verder geen opmerkingen over het verslag van de vorige ALV binnengekomen, waardoor het 
verslag ongewijzigd wordt vastgesteld. 
 
 

4. Terugblik 2023 

 
De voorzitter geeft een korte terugblik op het afgelopen jaar. Hij begint met de zaken die minder goed 
gingen. Het aantal aanmeldingen voor de zeillessen lag op niveau, maar het organiseren van voldoende 
instructeurs bleek lastig. 36 deelnemers konden niet in hun favoriete week deelnemen. Een deel kon 
worden herplaatst, een deel heeft niet deelgenomen. 
De voorzitter blikt terug op het overlijden van Maarten Schellekens, die vorig jaar ten tijde van de ALV 
ernstig ziek was. Op voorspraak van de ALV is Maarten kort daarna benoemd tot erelid. De voorzitter 
heeft dit nog net persoonlijk aan Maarten kunnen meedelen, die dat heel fijn vond om te horen. Enkele 
dagen later overleed hij. Er wordt een moment van stilte gehouden ter nagedachtenis aan Maarten. 
Dan de hoogtepunten. De bar is veel geopend geweest, met dank aan drijvende krachten Ursula van 
Leeuwen, Maartje Smeets en Maartje van Pinxteren. Het surffestival in juli was een groot succes, met 
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dank aan Geert Verdonk, Jack de Rijk, Dirma Eisenga, Kelly Verdonk, Loes Verdonk en alle andere 
vrijwilligers. De tuin ligt er altijd prachtig bij, met dank aan Anne-Marie Verhagen en de andere 
vrijwilligers. Het klusteam heeft weer snoeihard gewerkt. Peter van Peperstraten en Hans Pennings 
hebben veel extra werk verricht ivm de werkzaamheden aan de steigers en beschoeiingen en de 
contacten met de gemeente hierover. Zonder hen was dit nooit gelukt. Ook de klusdagen zijn weer 
goed bezocht. De voorzitter vraagt om een groot applaus voor alle vrijwilligers. 
 
 

5. Jaarverantwoording 2023 

 

a. Verslag kascontrolecommissie 
 
De kascontrolecommissie, bestaande uit Marlies van Arkel, Waldo Smeets en Dianne van Strijp, is bij 
elkaar geweest en verleent de penningmeester decharge. De commissie geeft aan onder de indruk te 
zijn hoe goed alles geregeld is. Ook complimenten voor het overzetten van alle gegevens naar het 
nieuwe systeem (Conscribo). 
 
De penningmeester geeft een toelichting op de cijfers. Over 2023 is een negatief resultaat geboekt 
van 3200 euro. Inkomsten kwamen uit contributies en liggelden, baromzet, zeillessen en 
evenementen als het openingsweekend, surfevenement, snertrace en baggerloop. Verder is subsidie 
ontvangen vanuit de gemeente en Rabo Clubsupport. 
Daar staan de nodige grote uitgaven tegenover: tafels en banken, zeildoek terras, tweedehands 
surfplanken, nieuwe container, vervangen rolluiken en vuilwaterpomp. Ook moet worden afgelost op 
een lening voor zonnepanelen. De restschuld bedraagt ca. 4000 euro. 
De penningmeester geeft aan dat we jaren zuinig zijn geweest en daardoor de nodige reserves 
hebben opgebouwd, waardoor dit verlies goed te dragen is. Eind 2023 bedraagt het eigen vermogen 
ca. 38.000 euro. 
 

b. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie 
Marlies en Waldo blijven lid van de kascontrolecommissie. Maartjen Verdonk treedt toe als nieuw lid 
van de kascontrolecommissie. Dianne treedt af. 
 
 

6. Samenstelling bestuur 2024 

 
Er wordt een voorstel voorgelegd aan de leden mbt het aftreedschema van het bestuur.  
 
Vorig jaar is in de ALV besloten om een maximumtermijn te verbinden (maximaal drie termijnen van 
drie jaar) aan het bestuurslidmaatschap van de vereniging. Omdat drie van de zittende 
bestuursleden inmiddels langer dan negen jaar in functie zijn, was afgesproken om deze ALV een 
aftreedschema voor te leggen aan de leden. Dit aftreedschema is een eenmalige ‘reset’ om daarna 
weer volgens het huishoudelijk reglement te acteren. Een belangrijk criterium voor de volgorde van 
vervanging is de continuïteit van ‘goed bestuur’ binnen de vereniging. 
 
In het voorstel zullen aftreden in 2025: Peter Knuvers (voorzitter), Carla van Overbeek 
(penningmeester) en Leon Orbons (havenmeester). In 2026 zal aftreden William van den Bol 
(commissaris Gebouwen & Terreinen). De overige bestuursleden (Koen van Santvoord, secretaris en 
Jeroen Verdonk, coördinator Zeilen & Surfen) zijn bezig aan hun eerste bestuurstermijn. Jeroen heeft 
aangegeven Peter te willen opvolgen als voorzitter (hij is tevens de voorkeurskandidaat van het 
bestuur, maar uiteraard staat het iedereen vrij om zich te kandideren). Dit betekent dat mogelijk niet 
de functie van voorzitter maar coördinator Zeilen & Surfen vacant komt.  
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Godelieve Pennings vraagt of het niet beter is om de aftreding meer te spreiden, nu er volgend jaar 3 
functies vacant komen. Drie grote wisselingen is riskant, geeft zij aan. Waarom bijvoorbeeld de 
functie van penningmeester niet een jaar later vervangen? Ook Geert Verdonk ziet risico’s en vraagt 
zich of er een plan B is. 
De voorzitter geeft aan dat er goed over is nagedacht en dat de taken goed moeten worden 
overgedragen. Hij gaat ervanuit dat het gaat lukken, maar mocht dit niet het geval zijn, dat er dan 
naar een andere oplossing wordt gezocht. Hij doet een oproep aan de leden om zich aan te melden 
als bestuurslid en ook zullen leden actief worden benaderd om een bestuursfunctie op zich te nemen. 
Hij zal hiervoor functieprofielen opstellen. 
 
Maartjen Verdonk geeft aan dat het kan helpen voor een jong bestuurslid om een ouder persoon als 
mentor aan te wijzen, zodat het makkelijker wordt om in te stappen.  
De penningmeester geeft aan dat ze altijd bereid is om haar opvolger te helpen of schaduw te 
draaien. Ook geeft ze aan dat ze het administratieve werk leuk vindt om te doen, en dat ze dat evt 
ook wil blijven doen. Dit maakt het takenpakket van haar opvolger lichter. 
De voorzitter geeft aan de drempel zo laag mogelijk moet zijn. Leden hoeven niet gelijk ja te zeggen 
tegen een functie, maar krijgen de kans om eerst rustig te verkennen als daar behoefte aan is.  
 
De voorzitter besluit de discussie door te zeggen dat de bestuurswisselingen niet koste wat kost 
moeten worden doorgevoerd. Als tegen problemen wordt aangelopen wordt dat gedeeld met de 
leden en naar een oplossing gezocht. 
 
De leden gaan akkoord met het voorstel. 
 
Dit betekent ook dat het bestuur voor 2024 ongewijzigd blijft. 

 
 

7. Begroting en tarieven 2024 

 
De penningmeester licht de begroting toe. Deze is grotendeels gebaseerd op de cijfers van vorig jaar. 
Ook komend jaar staan er weer diverse investeringen op de rol, zoals het herbestraten van het 
terras, het vervangen van het kunstgras en de aanschaf van een drijvend vlot. In totaal gaat het om 
zo’n 21.000 euro. Qua resultaat komen we in 2024 naar verwachting uit op een resultaat van 8000 à 
9000 euro negatief. Dit betekent dat de reserves dan dalen tot 29.000 à 30.000 euro. Deze buffer is 
nog steeds ruim voldoende. Vandaar dat het voorstel is om de contributie niet te verhogen. Deze is 
in lijn met andere zeilverenigingen in Den Bosch. Wel wordt gevraagd om de korting (10% op de 
contributie) bij automatische incasso te laten vervallen.  
 
Geert Verdonk stelt dat er geld nodig is (ca 15.000 euro) om te investeren in lesplanken voor surfen. 
Hij wil weten of dit geld er is. 
De penningmeester geeft aan dat dit mogelijk is zolang er, net als bij de zeillessen, een verdienmodel 
aan de plannen ten grondslag ligt waarbij deze uitgaven worden gedekt door de binnenkomende 
lesgelden.  
 
Geert vraagt zich af of het niet beter is om de contributie te verhogen om dit soort investeringen 
mogelijk te maken. De contributie is veel lager dan bijvoorbeeld bij de sportschool. 
De penningmeester geeft aan dat de contributie in lijn ligt met omliggende watersportverenigingen 
en dat de buffer ruim voldoende is. De contributie wordt al licht verhoogd omdat de korting bij 
automatische incasso vervalt.  
 
Geert stelt verder voor om de werkwijze het om te draaien: niet vragen om een budget als je 
plannen hebt, maar vanuit het bestuur een budget ter beschikking stellen en leden uitnodigen om 
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met plannen te komen. Hij vraagt om een andere mindset en verwacht dat daarmee meer plannen 
loskomen. 
De voorzitter dankt Geert voor zijn suggestie en neemt dit mee in het bestuur. 
 
Maarten Hermens vraagt zich af wat de gevolgen zijn van wegvallen van zeillessen voor de 
begroting. 
De secretaris antwoordt dat dit scenario is doorgerekend. In het slechtste geval blijft de schade 
beperkt tot enkele duizenden euro’s, omdat in dat geval ook de kosten dalen.  
 
De begroting wordt goedgekeurd. Ook het vervallen van de korting bij automatische incasso wordt 
goedgekeurd. 
 
 

8. Plannen commissies 2024 

 
Zeilen/surfen 
Jeroen Verdonk (coördinator Zeilen & Surfen) geeft aan dat begonnen wordt met het geven van 
surflessen voor maximaal 8 deelnemers. Saartje Vermeulen en Suzanne Verdonk zullen de lessen 
geven met Jeroen als supervisor. Na de lessen zullen de cursisten meedoen aan een surfevenement. 
 
Vorig jaar bestond Sjors Sportief uit slechts 2 zaterdagen, mede omdat we toen niet in de folder 
stonden. Nu staan we daar wel in. We hebben nu 10 aanmeldingen binnen. Om meer deelnemers te 
werven gaan we ook in Vught reclame maken. Daarnaast zijn de kosten iets verlaagd. Het doel is om 
4 zaterdagen in juni vol te plannen. 
 
Kelly Verdonk is bezig met het project Good Life, waarmee ze activiteiten naast zeilen en surfen wil 
organiseren op en rond de Oosterplas, zoals een filmtour. In de surfappgroep zitten 50 mensen, ook 
veel jongeren. Uit die groep kunnen veel deelnemers komen. 
 
Op 24 augustus vindt er een surfevenement plaats. Vorig jaar was dit een groot succes en hadden 
we 50 planken op het water. De plannen moeten nog nader worden ingevuld, maar het doel is ook 
nu weer om veel planken op het water te krijgen. 
De surfgroep is in Nederland actief. Er is meegedaan aan LT-wedstrijden en toertochten en er zijn de 
nodige contacten gelegd.  
 
Bart Houweling, Godelief Pennings, Evy van Geenhuizen en Jeroen zelf hebben lesgegeven aan 
volwassenen op de Valk. Hier is veel animo voor. Extra instructeurs zijn dan ook welkom. 
 
Afgelopen weken hebben we een wintertraining gehad voor jonge zeilers. Sanne Marije van Oorschot 
heeft dit opgezet, maar heeft haar taken overgedragen aan Gijs Sliphorst. Er zijn 5 deelnemers, dit is 
tevens een kweekvijver voor instructeurs. 
 
De openingswedstrijd is gepland voor 14 april. Verder staan weer de pannenkoekenrace en snertrace 
gepland. Mogelijk komt er ergens nog een wedstrijd tussendoor. 
 
Wat de zeillessen betreft: het wordt een uitdaging om voldoende instructeurs te vinden. Het aantal 
dagen dat instructeurs lesgeven lijkt steeds minder te worden. Het afnemende groepsgevoel is een 
deel van de verklaring. Overigens kampen omliggende verenigingen met dezelfde problematiek. We 
betalen de instructeurs hetzelfde tarief als omliggende verenigingen. 
Vanuit de leden komen diverse suggesties. Chris Vaes zoekt het in extraatjes voor instructeurs zoals 
gratis liggeld en gratis cursussen en workshops. Imke Vos denkt aan gezamenlijke activiteiten buiten 
het lesseizoen om, zoals dat vroeger vaak gebeurde met spelletjesavonden e.d. Ook stelt ze voor om 
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reclame te maken op de HAS en Avans. Ronald Schenk stelt voor de om instructeurs er zelf bij te 
betrekken en te vragen wat ze nodig hebben om les te (blijven) geven.  
Alle adviezen worden ter harte genomen en meegenomen in het aantrekken en behouden van 
instructeurs. 
 
Winterzwemmen 

Peter van Peperstraten geeft aan dat dit het derde jaar is dat we winterzwemmen organiseren. Ieder 
jaar loopt het storm, er is zelfs een wachtlijst. Nu zijn er zo’n 40 deelnemers, waarvan 80% vrouw. 
Het seizoen loopt van september tot maart. Gedurende die tijd loopt de animo wat terug, waardoor 
mensen van de wachtlijst kunnen worden gehaald. Iedere zondagochtend zijn er tussen 9 en half 11 
gemiddeld zo’n 20 zwemmers aanwezig.  
 
Afgelopen week is er een presentatie geweest bij de ZVO (op initiatief van Bart Houweling) van 
winterzwemmer Ewout Staartjes. Dat heeft impact gehad en heeft tot andere inzichten geleid. Het 
plan is om ook dit jaar het zwemmen ook in de lente/zomer voort te zetten. 
 
Bij de zwemmers zitten zowel leden als niet-leden. Leden betalen 30 euro voor de winterperiode, 
niet-leden 60 euro. Daarvoor krijgen ze ook thee en toegang tot kleedkamers en douches. 

 

Gebouwen & Terreinen 

William van den Bol (commissaris Gebouwen & Terreinen) geeft aan dat de werkzaamheden aan de 
steigers, het terras en kunstgras op hun eind lopen. Er wordt hard aan gewerkt om alles voor de 
opening van het seizoen (14 april) klaar te hebben en de verwachting is dat dit gaat lukken.  
Er is een nieuwe container geplaatst, die o.a. gebruikt wordt door de radiozeilers en voor de 
tuinmeubelen.  
Op 6 april staat een klusdag op het programma. O.a. wordt dan een nieuw vlot in elkaar gezet.  
Peter van Peperstraten vult aan dat de oplevering van de werkzaamheden op 2 april gepland staat. 
Zaken die nog niet in orde zijn, graag voor die tijd doorgeven. 
 
Barcommissie 

Maartje Smeets bedankt namens de barcommissie alle leden die een bardienst hebben gedraaid. Ze 
doet tegelijkertijd een oproep aan alle leden om zich aan te melden voor de bardienst zodat we ons 
clubhuis zoveel mogelijk open kunnen houden. Er liggen flyers in het clubhuis met QR-code. Op de 
website kun je aangeven wanneer je beschikbaar bent. Ook komen er oproepen via de nieuwsbrief. 
Maartje benadrukt dat we de leden hard nodig om heel de zomer open te kunnen zijn. 
Voor nieuwkomers zijn er 2 korte instructiemomenten (van een kwartier): op 5 mei om 11 uur en op 
26 mei om 13 uur. De minimale leeftijd om zelfstandig bardienst te draaien is 18 jaar. Als je jonger 
bent mag het alleen onder begeleiding. 
 
Maarten Hermens bedankt de barcommissie voor hun goede werk. Hij stond er vaak verbaasd van 
hoe goed het allemaal is geregeld. Zijn complimenten vinden veel bijval, waarna een welverdiend 
applaus klinkt.  
 
 

9. Rondvraag en sluiting 

 
Chris Vaes is als radiozeiler ook al 20 jaar lid van de ZVO. Hij geeft aan dat hij graag meer zou willen 
radiozeilen en dus meer data wil waarop de accommodatie beschikbaar is. Hij geeft aan dat dit voor 
de ZVO leidt tot hogere inkomsten (deelnemersbijdragen, baromzet) en dat het hem helpt om zijn 
sport verder te promoten. Hij heeft de ambitie om van de Oosterplas het radiozeilcentrum van 
Nederland te maken. Ideaal zou zijn als hij in de periode van december tot april (bijna) iedere 
zaterdag terecht zou kunnen.  
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De voorzitter geeft aan dat hierover in het verleden al gesprekken zijn gevoerd. Het kan alleen als er 
geen concurrerende activiteiten binnen de ZVO zijn. Hij geeft aan nader met Chris te kijken naar de 
mogelijkheden. 
Chris geeft aan evt. een vlot te kunnen gebruiken om verder uit de kant een baan te kunnen 
neerleggen. 
Maartje van Pinxteren geeft aan dat ook de barbezetting moet zijn geregeld bij dat soort 
evenementen en dat het sanitair schoon moet worden achtergelaten. Daar moeten dan wel 
afspraken over worden gemaakt. 
 
Joost Verdonk doet de suggestie om een zwevende “roofvogel” aan te schaffen om de eenden van de 
nieuwe steigers weg te houden.  
 
Paul van Bavel zou graag een paar vaste boeien willen op de plas, zodat je toch een wedstrijdje kunt 
varen, ook als er geen wedstrijden zijn.  
William geeft aan dit een goed idee te vinden. In het verleden werden hier fusten voor gebruikt, 
maar die werden gestolen. William gaat hiermee aan de slag. 
 
Geert Verdonk zou graag zien dat de hoek van de drijvende (oostelijke) steiger wordt aangepast, 
zodat deze gunstiger komt te liggen t.o.v. de wind. Voor surfers is de hoek momenteel erg 
ongelukkig.  
William geeft aan dat verleggen niet eenvoudig is. Gezien de vele werkzaamheden die het klusteam 
al heeft verricht ziet hij dat er dit jaar niet meer van komen. William suggereert dat een vlot 
neerleggen ook kan helpen. Hij denkt hier verder over na. 
 
De voorzitter bedankt de aanwezige leden en sluit om 15:40 uur de vergadering. 

 


